

THIRD-PARTY LIABILITY

KEY FACT DOCUMENT

Third-Party Liability (TPL), or Third-Party Liability, is a type of insurance that protects businesses from legal claims for bodily injury to a third party (like a customer) or damage to their property that occurs as a result of the business's activities or its products.

Key Features Claims

- **Bodily Injury:** Covers medical expenses, hospital bills, and other damages for injuries sustained by other people.
- **Property Damage:** Includes the cost of repairing or replacing other people's property damaged by the insured.
- **Legal Costs:** In case of legal claims or lawsuits, the TPL policy helps cover the associated legal expenses and any compensation awarded to the third party, up to the policy's limits.

Claims

For any claims or complaints, please contact us on: 800 SUKOON (785666)
Monday to Friday 8am to 8pm, Saturday 8am to 4pm.
Alternatively, you may visit our website www.sukoon.com and submit your complaint online by clicking on the link.

Standard Exclusions

For exclusions on your policy, please refer to Exclusions section of the Terms and Conditions document.

Freelook

There is no freelook period for the Third-Party Liability policies.

Cancellation

The Underwriters may cancel this Policy by giving sixty days' notice in writing to the Assured's last known address. The customer may cancel this policy by giving thirty day's written notice to the company.

Refund

There will no refund for voluntary cancellations of the Third-Party Liability policies. Involuntary cancellations will get a pro-rata refund provided there are no paid or outstanding claims during the policy period.

المسؤولية تجاه الغير

مستند الخصائص الرئيسية

تُعد المسؤولية تجاه الغير أحد أنواع التأمين التي تحمي الشركات من المطالبات القانونية للإصابة الجسدية التي قد يتعرض لها الغير (مثل عميل ما) أو الأضرار التي تتعرض لها ممتلكاتهم والتي تحدث نتيجة لأنشطة الشركة أو منتجاتها.

الخصائص الرئيسية للتأمين

- الإصابة الجسدية: تغطي النفقات الطبية وفواتير المستشفيات وغيرها من التعويضات للإصابات التي يتعرض لها أشخاص آخرون.
- الأضرار التي تتعرض لها الممتلكات: تشمل تكاليف إصلاح أو إحلال ممتلكات الأشخاص الآخرين التي تسبب المؤمن له في الإضرار بها.
- التكاليف القانونية: في حالة المطالبات القانونية أو الدعاوى القضائية، تساعد وثيقة التأمين على المسؤولية تجاه الغير في تغطية الأتعاب القانونية الناجمة عنها وأي تعويضات تُقدّم إلى الغير وذلك حتى الحدود المذكورة في وثيقة التأمين.

المطالبات

في حالة وجود أي مطالبات أو شكاوى، يرجى الاتصال على: ٨٠٠ سكون (٧٨٥٦٦٦)
من الاثنين إلى الجمعة من ٨ ص إلى ٨ م، ويوم السبت من ٨ ص إلى ٤ م.
كما يمكنك زيارة موقعنا الإلكتروني www.sukoon.com وتقديم شكاوك عبر الإنترنت بالنقر على الرابط

استثناءات قياسية

للاستثناءات المتعلقة بوثيقتك التأمينية، يرجى الاطلاع على قسم "الاستثناءات" في وثيقة "الشروط والأحكام".

فترة المراجعة المجانية

ليس هناك فترة مراجعة مجانية لوثائق التأمين على المسؤولية تجاه الغير.

الإلغاء

يحق لشركات التأمين إلغاء الوثيقة الماثلة بتوجيه إخطار خطي إلى آخر عنوان مُسجل للمؤمن له قبل ستين يوماً من الإلغاء. يحق للعميل إلغاء الوثيقة الماثلة بتوجيه إخطار خطي إلى الشركة قبل ثلاثين يوماً من الإلغاء.

الاسترداد

لا تُسترد الاشتراكات المُسددة في حالات الإلغاء الطوعي لوثائق التأمين على المسؤولية تجاه الغير. ستُسترد الاشتراكات المُسددة في حالات الإلغاء غير الطوعي على أساس تناسبي شريطة عدم وجود مطالبات مُسددة أو مُستحقة في أثناء فترة الوثيقة.